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 Protokół nr 116/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 18 czerwca 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącej rozszerzono porządek posiedzenia o następujące 
punkty: 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia pierwszego przetargu 
ustnego nieograniczonego na sprzedaż lokalu użytkowego – garażu będącego 
własnością Powiatu Nowomiejskiego usytuowanego w budynku przy ul Działyńskich 
1 a w Nowym Mieście Lubawskim, ustalenia cen wywoławczych, wadium oraz 
powołania komisji przetargowej. 

2. Rozpatrzenie wniosku pana Tadeusza Ławickiego – dyrektora PUP w sprawie 
zawarcia umowy użyczenia. 

3. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zasad gospodarowania 
nieruchomościami wchodzącymi w skład powiatowego zasobu nieruchomości. 

4. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zniesienia prawa 
bezterminowego i nieodpłatnego użytkowania Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście Lubawskim nieruchomości będących 
własnością Powiatu Nowomiejskiego. 

5. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zasad wnoszenia 
wkładów oraz obejmowania, nabywania i zbywania udziałów i akcji w spółkach 
kapitałowych przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. 

6. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przekształcenia w spółkę z 
ograniczoną odpowiedzialnością Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Nowym Mieście Lubawskim. 

7. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia szczegółowych 
warunków udzielania pomocy uczniom na zmniejszenie skutków finansowych, które 
poniosą w związku ze zmianą siedziby szkół na terenie Powiatu Nowomiejskiego, o 
co najmniej 20 km spowodowaną działaniami Organów Powiatu mającymi na celu 
wyrównywanie szans edukacyjnych tej młodzieży, form i zakresu tej pomocy oraz 
trybu postępowania w tych sprawach. 

8. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w WPF. /materiały 
zostaną rozdane na Zarządzie/ 

9. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 
rok 2013. /materiały zostaną rozdane na Zarządzie/ 

10. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przejęcia zobowiązań 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście 
Lubawskim. 

11. Zapoznanie  się z informacją z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie. 
12. Rozpatrzenie wniosku pana Mirosława Wodary – dyrektora Zespołu Szkół 

Zawodowych w sprawie zwiększenia środków budżetowych na 2013r. 
13. Zapoznanie się z informacją dotyczącą projektu pn. „By innych kształcić, sami 

musimy się dokształcić”. 
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
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Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr: 113/2013, 
114/2013, 115/2013 
 
Pan Wicestarosta stwierdził, że należy doprecyzować wypowiedź w protokole nr 114/2013 z 
dnia 3 czerwca w punkcie piątym protokołu dotyczącym rozpatrzenia wniosku pana Wodary 
tj. „Ponadto Zarząd Powiatu zaproponował, żeby pan Wodara zatrudnił osoby w ramach 
przesunięć między jednostkami”. Ponadto zgłosił, żeby w  protokole nr 115/2013 z dnia 10 
czerwca w punkcie trzecim z rozszerzenia porządku dopisać stwierdzenie: „w związku z 
trudną sytuacją finansową, powiat oczekuje udzielenia przez gminę Biskupiec w roku 2014 
pomocy finansowej w takiej samej wysokości, z przeznaczeniem na inwestycje na drogach 
powiatowych lub z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie dróg”, zgodnie z pismem 
przygotowanym do wójta gminy Biskupiec. 
 
Zarząd po dokonaniu poprawek jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek,  
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. A. Głowacki. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie przystąpienia do inwestycji „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1317N 
Tereszewo – gr.woj. (Pokrzydowo) na odcinku o długości 450 mb przez miejscowość 
Szafarnia”. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 
Kurzętniku / 
 
Pan Kłosowski poinformował, że gmina Kurzętnik udzieli pomocy finansowej w wysokości 
103 787 zł. Koszt inwestycji szacuje się na 200 000 zł.  
Pan Wicestarosta stwierdził, że w tym miejscu należy poruszyć kwestię dotyczącą możliwości 
finansowych powiatu. 
Pani Starosta wyjaśniła, że trwają rozmowy z przedstawicielem banku w sprawie udzielenia 
kredytu powiatowi. 
Pani Skarbnik dodała, że jeżeli nie dojdzie do sprzedaży mienia to sytuacja finansowa 
powiatu będzie bardzo zła. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. A. Głowacki. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 
Lubawskim z/s w Kurzętniku na rok 2013. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. A. Głowacki. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Nowe Miasto Lubawskie z 
przeznaczeniem na realizację w roku 2013 zadania „Przebudowa drogi gminnej 
Gwiździny – Krzemieniewo”. 
 
Pan Kłosowski poinformował, że pomoc finansowa gminie Nowe Miasto Lubawskie zostanie 
udzielona w wysokości 77 000 zł. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. A. Głowacki. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Biskupiec z przeznaczeniem na 
realizację w roku 2013 zadania „Przebudowa drogi gminnej Ostrowite – Osetno – 
Łąkorz”. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. A. Głowacki. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie miejskiej Nowe Miasto Lubawskie z 
przeznaczeniem na realizację w roku 2013 zadania „Budowa nawierzchni jezdni i 
chodników wraz z infrastruktur ą techniczną na ul. Tysiąclecia w Nowym Mieście 
Lubawskim”. 
 
Pan Kłosowski poinformował, że pomoc finansowa gminie miejskiej Nowe Miasto 
Lubawskie zostanie udzielona w wysokości  5 473 zł. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. A. Głowacki. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Kurzętnik z przeznaczeniem 
na realizację w roku 2013 zadania „Przebudowa drogi gminnej Tereszewo – Lipowiec – 
etap I”. 
 
Pan Kłosowski poinformował, że pomoc finansowa gminie Kurzętnik zostanie udzielona w 
wysokości 162 000 zł.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. A. Głowacki. 
 
/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zgody na instalację indywidualnego łącza internetowego w budynku przy ul. 
Rynek 1 w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła pani Mariola Ławicka – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Ławicka poinformowała, że wpłynął wniosek pani /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ oraz 
pani /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 
2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ (stanowiący złącznik nr 3), wynajmującej lokal w 
Starostwie Powiatowym, w którym znajdował się punkt kasowy, w sprawie wyrażenia zgody 
na instalację indywidualnego łącza internetowego.  
Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek pozytywnie.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. A. Głowacki. 
/pani M. Ławicka opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Nowe Miasto Lubawskie. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i 
Gospodarki Mieniem/ 
 
Pan Samsel omówił projekt uchwały. Dodał, że wyniku analizy poprzedzonej zasięgnięciem 
opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag w przedmiotowej sprawie.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. A. Głowacki. 
/pan Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego 
na sprzedaż lokalu użytkowego – garażu będącego własnością Powiatu Nowomiejskiego 
usytuowanego w budynku przy ul Działyńskich 1 a w Nowym Mieście Lubawskim, 
ustalenia cen wywoławczych, wadium oraz powołania komisji przetargowej. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że wycena garażu z operatu szacunkowego wynosi 14 500 zł.  
Pan Wicestarosta zasugerował podniesienie ceny wywoławczej. Zaproponowano cenę 
wywoławczą w wysokości 18 000 zł. Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której 
weszli: 
Przewodniczący komisji przetargowej – Marcin Buliński 
Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej –  Jolanta Domżalska 
Członek komisji przetargowej – Andrzej Samsel 
Członek komisji przetargowej – Jolanta Haska 
Członek komisji przetargowej – Sebastian Kiński 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. A. Głowacki. 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana 
Tadeusza Ławickiego – dyrektora PUP w sprawie zawarcia umowy użyczenia. 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynął wniosek PUP (stanowiący załącznik nr 4) dotyczący 
użyczenia pomieszczenia.  
Pan Wicestarosta stwierdził, że można użyczyć pomieszczenie jednostce, natomiast jeżeli 
znajdzie się osoba zainteresowana wynajmem w/w pomieszczenia to umowa użyczenia 
powinna zostać wypowiedziana. Zapytał, jaki  jest okres wypowiedzenia umowy. 
Pani Haska odpowiedziała, że umowa może być rozwiązana z miesięcznym okresem 
wypowiedzenia. 
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Wicestarosty. 
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Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński,                        
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. A. Głowacki. 
 
Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami 
wchodzącymi w skład powiatowego zasobu nieruchomości. 
/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Grześkiewicz – naczelnik Wydziału Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pan Grześkiewicz szczegółowo omówił projekt uchwały. Pani Skarbnik zapytała dlaczego w   
§ 5 pkt 3 projektu uchwały jest określona wartość nieruchomości przeznaczonej na sprzedaż 
lub oddanie w użytkowanie wieczyste (wskazana wartość w projekcie uchwały -  250 000 zł). 
Pan Grześkiewicz wyjaśnił, że jest to jedynie propozycja, która może ulec zmianie. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. A. Głowacki. 
 
Czwartym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie zniesienia prawa bezterminowego i nieodpłatnego 
użytkowania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście 
Lubawskim nieruchomości będących własnością Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Pan Grześkiewicz poinformował, że w związku z przekształceniem SP ZOZ w spółkę 
kapitałową znosi się na rzecz SP ZOZ prawo bezterminowego i nieodpłatnego użytkowania 
nieruchomości będących własnością powiatu. 
Pan Wicestarosta zapytał panią Haska jakie są postępy w sprawie przeniesienia służebności 
przejścia i przejazdu na działkach przy ul. Grunwaldzkiej. 
Pani Haska wyjaśniła, że złożony został wniosek do sądu w tej sprawie i trzeba poczekać na 
rozstrzygnięcie. 
Pan Grześkiewicz dodał, że sąd rozpatruje tego typu wnioski w terminie od miesiąca do 
sześciu miesięcy. 
Pani Sekretarz zasugerowała, żeby w uchwale w § 1 podać pełną nazwę SP ZOZ-u wraz z 
podaniem miejscowości (w projekcie uchwały jest podany skrót). 
Członkowie Zarządu przychylili się do sugestii pani Sekretarz. 
 
Zarząd po dokonaniu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. A. 
Głowacki. 
/pani J. Haska oraz pan K. Grześkiewicz opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie określenia zasad wnoszenia wkładów oraz obejmowania, 
nabywania i zbywania udziałów i akcji w spółkach kapitałowych przez Zarząd Powiatu 
w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że wzór projektu uchwały został przysłany przez panią 
Sobierańską – Grenda, która jest radcą prawnym i zajmuje się sprawami dotyczącymi 
przekształcenia SP ZOZ w spółkę. Dodała, że na podstawie przesłanej uchwały przygotowano 
projekt uchwały Rady Powiatu. 



 
 

6

 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. A. Głowacki. 
 
Szóstym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie przekształcenia w spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że powyższy projekt uchwały również był konsultowany z 
panią Sobierańską – Grenda. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. A. Głowacki. 
 
Siódmym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia szczegółowych warunków udzielania 
pomocy uczniom na zmniejszenie skutków finansowych, które poniosą w związku ze 
zmianą siedziby szkół na terenie Powiatu Nowomiejskiego, o co najmniej 20 km 
spowodowaną działaniami Organów Powiatu mającymi na celu wyrównywanie szans 
edukacyjnych tej młodzieży, form i zakresu tej pomocy oraz trybu postępowania w tych 
sprawach. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – specjalista oraz pan Andrzej Korecki – 
inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pan Korecki oraz pani Orłowska szczegółowo omówili projekt uchwały wraz z załącznikami. 
Pan Wicestarosta zasugerował, żeby doprecyzować tytuł uchwały tj. dopisać wyraz 
„ponadgimnazjanych”. Członkowie Zarządu przychylili się do sugestii pana Wicestarosty, 
tytuł uchwały otrzymał brzmienie: „w sprawie ustalenia szczegółowych warunków udzielania 
pomocy uczniom na zmniejszenie skutków finansowych, które poniosą w związku ze zmianą 
siedziby szkół ponadgimnazjanych na terenie Powiatu Nowomiejskiego, o co najmniej 20 km 
spowodowaną działaniami Organów Powiatu mającymi na celu wyrównywanie szans 
edukacyjnych tej młodzieży, form i zakresu tej pomocy oraz trybu postępowania w tych 
sprawach”.  
 
Zarząd po dokonaniu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. A. 
Głowacki. 
/pani B. Orłowska oraz pan A. Korecki opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmian w WPF. 
 
Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. A. Głowacki. 
 
Dziewiątym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013. 
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Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie powiatu na rok 2013. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. A. Głowacki. 
 
Dziesiątym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie przejęcia zobowiązań Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że należy doprecyzować 
tytuł uchwały i dopisać sformułowanie: „ustalenia wskaźnika zadłużenia”. 
W związku z powyższym tytuł uchwały otrzymał brzmienie: „w sprawie ustalenia wskaźnika 
zadłużenia i przejęcia zobowiązań Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Nowym Mieście Lubawskim”. Ponadto dodała, że na podstawie sprawozdania finansowego za 
rok 2012 oraz danych o zobowiązaniach i inwestycjach krótkoterminowych według stanu na 
dzień poprzedzający dzień złożenia wniosku o wpisanie spółki kapitałowej do rejestru 
przedsiębiorców, ustala się wskaźnik zadłużenia SP ZOZ- u, którego wartość wynosi na 
chwilę obecną 4,74 (wartość jest ustalona na podstawie posiadanych dokumentów przez 
Wydział Finansowy). Wyjaśniła, że wartość wskaźnika będzie korygowana do momentu 
wpisania spółki do KRS-u. Dodała, że zobowiązania długoterminowe z tytułu kredytów na 
dzień 31.12.2012r. w SP ZOZ wynosiły  2.481.240,00 zł, zobowiązania krótkoterminowe 
wynosiły 125.661,21 zł, w tym z tytułu kredytu, który spłacają w 2013r. 103.752 zł, środki 
pieniężne zgromadzone na rachunku w wysokości 3006,59 zł. Nadmieniła, że od SP ZOZ-u 
przejmuje się zobowiązania cywilnoprawne  wynikające z zaciągniętego kredytu w wysokości 
2.533.116,00 zł wraz z odsetkami kredytowymi, kwotę w wysokości 176 119,28 zł będzie 
musiał spłacić powiat do 2037r. 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński.            
A. Głowacki. 
 
Jedenastym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie  się z 
informacj ą z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie. 
 
Informacja z RIO stanowi złącznik nr 5. 
 
Dwunastym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku 
pana Mirosława Wodary – dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w sprawie 
zwiększenia środków budżetowych na 2013r. 
 
Członkowie Zarządu przełożyli rozpatrzenie wniosku na kolejne posiedzenie Zarządu. 
 
Wniosek pana Wodary stanowi złącznik nr 6. 
 
Trzynastym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z 
informacj ą dotyczącą projektu pn. „By innych kształcić, sami musimy się dokształcić”. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 7. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  
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                                                                                                 Przewodnicząca Zarządu 
Protokół sporządziła                                                                                 Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       


